

**الجمهورية العربية السورية**  
**وزارة الكهرباء**  
**المؤسسة العامة لنقل و توزيع الكهرباء**  
**مديرية العقود والقروض**

**إعلان طلب عروض خارجي – داخلي رقم 2024/1**

تعلن المؤسسة العامة لنقل و توزيع الكهرباء عن حاجتها لتوريد وتنفيذ محطة تحويل المشنف الداخلية المغلقة 20/66 ك.ف استطاعة 30 X2 م.ف.أ في محافظة السويداء (على أساس مفتاح باليد) " تصنيع واختبار وتوريد جميع المواد اللازمة وتنفيذ الأعمال المدنية وتركيب كافة التجهيزات والوضع بالخدمة والتدريب والاختبارات في المصنع وتقديم القطع التبديلية والعدد وأدوات الصيانة " وذلك وفقاً للشروط المحددة في إضبارة طلب العروض رقم 2024/1 المنشورة على الموقع الإلكتروني للمؤسسة (<http://www.tde.gov.sy>) ويمكن للراغبين في المشاركة الحصول عليها من مديرية العقود والقروض – في المؤسسة العامة لنقل و توزيع الكهرباء فيما بين الساعة الحادية عشرة والرابعة عشرة .

- 1- قيمة الاضبارة : /100000/ ل.س للعارض السوري .
- 2- /8/ دولار أمريكي للعارض الخارجي .
- 3- التأمينات الأولية : / 25000 / دولار أمريكي أو ما يعادلها بالليرات السورية .
- 4- التأمينات النهائية: 5% من قيمة العقد .
- 5- مدة التنفيذ: /14/ شهراً .
- 6- مدة ارتباط العارض بعرضه : /90/ يوماً .
- 7- تقدم العروض إلى ديوان المؤسسة العامة لنقل و توزيع الكهرباء الكائن في دمشق – المزرة – شارع 17 نيسان مقابل فندق الكارلتون وذلك حتى نهاية الدوام الرسمي ليوم الأربعاء الواقع في 28 / 8 / 2024. دمشق في 25 / 6 / 2024.

**المدير العام**  
**للمؤسسة العامة لنقل و توزيع الكهرباء**  
**المهندس جابر جابر العاصي**

**External – Internal call for offers No. 1/2024**

Public Establishment for Transmission and Distribution of Electricity announces its need to supply and execute ALMOSHANAF (66/20) K.V, **(2X 30 MVA)** Conventional Indoor Substation in Sweeda city (on turn- key Basis), manufacturing, testing, supplying all the required materials, executing the civil works, erecting all equipment, putting into service, training, testing in the factory, submitting spare parts, tools, and maintenance tools,

according to the conditions specified in the file of call for offers No.1 /2024 which is published on the website of Public Establishment for Transmission and Distribution of Electricity ( <http://www.tde.gov.SY>).

Those interested in participation can obtain a copy of the file from the Contracts and Loans Directorate in the Establishment between 11-14 a/m.

-Value of the file :/8/ USD for foreign bidder.

/ 100000 / SY.P for local bidder.

- Bid Bond: /25000/ USD for foreign bidder or equivalent in Syrian Pounds.

-Performance bond: an amount equivalent to (5%) of the contract value.

- Execution period: /14/ Months.

- Validity of the offer: /90/ days.

- Offers should be presented within a period terminating at the end of the official business hours of Wednesday on 28 / 8 / 2024 to the Registration office of PETDE at Mezzeh – 17 Nissan Street- in front of Carlton Hotel.

Damascus, 25 / 6 / 2024.

**General Director of PETDE**  
**Eng. Jaber -JaberAlasie**